



REFERAT FRA MØTE 2/2020 DEN 08.06.2020

Dato: Mandag 08.06.2020 kl.18.30-21.00
Sted: Klubbhuset, Ormåsen
Til stede: Morten Berglia, Per Kruke, Rolf Lunde, Oscar Berlin og Hans R Bakken.
Åmund Tonna
Forfall:

SAKSLISTE

9) Referat fra møte 18.02.2020

- a. Status oppfølging av aktuelle oppgaver
 - Per har ryddet og ordnet lageret
 - Mangler rydding av lageret loft klubbhuset. Per og Hans Roar. Rolf setter fram PC utstyr som skal kastes.
 - Nyest OCAD + PC settes på klubbhuset (HRB). Canon serviceavtale printer/kopimaskin sies opp.
 - Over Skauen. Sevrin løypelegger

10) Avlyste løpsarrangement

- a. Kompensasjon
Info. Søknad kompensasjon for mars/april (KM sprint+3 treningsløp) innvilget.

11) Kart

- a. Hønerudåsen
Ferdig synfart (MB). Digitalisering gjenstår. Benyttes Eikerløpet 2021.
- b. Åsen – MIF hytta.
Er under arbeid (satt bort). Ferdig til høsten.
- c. Nærkart/skolekart.
Sende inn for spillemidler. Ajourføre Ormåsen skolekart (MB)
- d. Karter til Veteranmesterskapet.
Grovt sett under kontroll JP og MB.
- e. Lautjern – Røysåsen – Årbogen
Hans Roar har synfart og tegnet mye og blir ferdig i løpet av året.
- f. Skotselv
Morten oversender lovet grunnlag til Åmund.

12) Treningsløp – terminliste høsten 2020

- a. Erfaringer med opplegget hittil i år.
Gått greit i vår med 3 løyper torsdag – søndag.
- b. Høstopplegg
I august gjennomføres samme opplegg som for vårsesongen. I september/oktober EM løp og nattløp. November vanlige løp fra klubbhuset.
Terminlista ble gjennomgått og div revideringer foretatt. Settes inn i klubbkalender for høsts sesongen.

**13) Veteranmesterskapet****a. Innbydelse.**

Arbeider utfra at Veteranmesterskapet gjennomføres ihht gjeldende regler og de tilpasninger/tiltak som er nødvendig. Forslag til innbydelse ble gjennomgått. Åpnes for påmelding før ferien (ble lagt ut 18. juni).

b. Organisering. Planer videre

Deler av arrangørstab på plass. Hans Roar kaller inn til eget møte.

Kart er underveis.

c. Tanker om alternativ gjennomføring.

Nå forutsette en del nye planlegging for å klare å opprettholde regler om antall og avstander. Legger opp til påmeldingsfrist onsdag uken før løpet og ingen etteranmelding og ikke direkte løyper for å kunne sette opp en god løpsavvikling.

14) Materiell og utstyr**a. Arrangørvogn**

Hans Roar sørger for registrering av vogna. Har søkt om økt tilskudd fra Sparebanken Sør for å kunne dekke økte utgifter. Hans Roar kjøper inn sidevegg til markisene. Rampe vurderes videre (Oscar). Forsøker å få til en plass utenfor lageret for å få parkert vogna på Ormåsen.

b. Klubb-telt

Vi mangler fortsatt et klubb-telt.

c. Annet utstyr

Referent: Rolf Lunde